

No. 51361. Multilateral

CONVENTION ON THE INTERNATIONAL RECOVERY OF CHILD SUPPORT AND OTHER FORMS OF FAMILY MAINTENANCE. THE HAGUE, 23 NOVEMBER 2007 [United Nations, Treaty Series, vol. 2955, I-51361.]

ACCESSION*

Botswana

Deposit of instrument with the Government of the Netherlands: 14 November 2022

Date of effect: 16 November 2023 (The accession will have effect only as regards the relations between Botswana and those Contracting States which have not raised an objection to its accession.)

Registration with the Secretariat of the United Nations: Netherlands, 12 January 2023

**No UNTS volume number has yet been determined for this record.*

N° 51361. Multilatéral

CONVENTION SUR LE RECOUVREMENT INTERNATIONAL DES ALIMENTS DESTINÉS AUX ENFANTS ET D'AUTRES MEMBRES DE LA FAMILLE. LA HAYE, 23 NOVEMBRE 2007 [Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 2955, I-51361.]

ADHÉSION*

Botswana

Dépôt de l'instrument auprès du Gouvernement néerlandais : 14 novembre 2022

Date de prise d'effet : 16 novembre 2023 (L'adhésion n'aura d'effet que dans les rapports entre le Botswana et les États contractants qui n'auront pas élevé d'objection à son encontre.)

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : Pays-Bas, 12 janvier 2023

**Le numéro de volume RTNU n'a pas encore été établi pour ce dossier.*